
 

Notulen Buurtplatform Vergadering 26-6-2023 

 

Aanwezig: Erica de Graaf (vz), Wim Cremers, Wolter van der Pers, 

Louis Slangen, Hans van de Zande, Henk Houben, Marc Dijk, Roy de 

Leijer, Anja van de Burgy, Wim Hompes, Aljen van Giessel, Frans 

Soers, Ingrid Schulte, Theo van der Aalst, Ellen 

Thomas(Penningmeester), Sandra Peeters(School) 

Afwezig: Betsy Meeuwsen, Mariette Claessens(Sociaal Makelaar), 

John Claassen, Ilse Vaes, Tjeu Cox, Riek van der Aalst, Marion Rutten 

 

1) Opening en Welkom: Erica opent de vergadering om 20.00uur en 

heet iedereen welkom. 

 

2) Notulen 1-5-2023: Geen op of aanmerkingen. De notulen worden 

goed gekeurd. 

 

 

3) Ingekomen Post: Wocom heeft zich afgemeld. Danny Claes 

(wijkagent) heeft zich afgemeld. 

 

4) Uitgaande Post: Uitnodigingen verstuurd naar de gemeente en de 

inwoners van Dorplein over de presentatie van de dorpsvisie. 

 

 

5) Mededelingen: 

 - Woningbouw: Geen verdere ontwikkelingen, Wocom wordt 

opnieuw uitgenodigd. 

- School: Op 11 Juli is er een bijeenkomst samen met Budel-Schoot 

en de gemeente over een nadere te bepalen locatie. 

- De Schakel: Contactpersoon namens de gemeente is Hennie 

Driessen. Er is een nieuw budget beschikbaar van €2,2 miljoen excl. 

BTW. Het gesprek met de gemeente loopt erg stroef. Helaas wordt er 

niet doorgepakt door de gemeente terwijl alles al op papier staat. 



- Dorpsvisie: Geen op of aanmerkingen op de Dorpsvisie. De 

presentatie hiervan was in de handen van John Claassen. De 

presentatie was ongeveer door 75 mensen bezocht. 

- Brug: Op 19 Juni is er een congres geweest met Belgisch 

Limburg en de ministers over de recreatieve Willemsroute. De 

Belgische overheid gaat 55 miljoen euro investeren. Helaas was 

er niemand van de gemeente Cranendonck aanwezig op dit 

congres. Een gemiste kans. Op uitnodiging waren Tjeu Cox, 

Frans Soers en Marc Dijk aanwezig. 

 

6) Penningmeester: Financiën, geen bijzonderheden. 

 

7) Verslag Werkgroepen: 

- WMO: Ilse Vaes verlaat de werkgroep ivm haar drukke 

werkzaamheden. Op 12 September geeft Riek van der Aalst een 

workshop Macramé. Hiervoor hebben al 7 personen zich voor 

opgegeven. Woensdag 4 Oktober is er een workshop 

Wastekeningen maken door Ilse Vaes voor grootouders en 

kleinkinderen.  

 

- O.R.R.&N: Op uitnodiging waren Tjeu Cox, Frans Soers en 

Marc Dijk naar Bilzen Stokhelm gegaan om  de presentatie bij 

te wonen over het onderwerp Willemsroute 2.0.(zie punt 5) 

- Tuin klimaatcoach: De gemeente Cranendonck wil een tuin 

klimaatcoach aanstellen om de verstening in de tuinen tegen te 

gaan. 

- Route opname Groote Heide: Dit bevindt zich nog in een 

oriënterende fase. Ideeën hierover zijn welkom. 

- Groenvisie gemeente Cranendonck: Het concept is klaar. 

Helaas kan hierin niet mee worden geparticipeerd. Tijdens een 

rondgang zijn ideeën en suggesties aangereikt, maar het vervolg 

heeft niet meer plaats gevonden. 

- Cantineplein: Ondanks herhaalde verzoeken en goede 

afspraken laat de gemeente niets meer van zich horen. 

 

- Cicerones: Loopt ontzettend goed. Er zijn al veel aanvragen 

binnen om rondleidingen te gaan geven. 

 

 

- Verkeer: Op 31 mei was er weer een overleg geweest met de 

gemeente. Marcel Lemmen, Jozef van Asten en Anton Kirkels 

waren hierbij aanwezig. De tijdelijke maatregelen zoals eerder 

waren besproken zouden kunnen worden uitgevoerd mits er 

geen zienswijze binnen komen na publicatie. Begin September 



weer een afspraak maken met de gemeente om tot verdere 

uitvoering van de tijdelijke maatregelen te komen. Er kunnen 

dan namelijk geen zienswijze meer worden ingediend. 

 

- Activiteiten werkgroep: Er is weer een Café op 30 Juni (geen 

thema) en op 14 Juli -> Cocktailavond. 

 

8) Wat verder ter tafel komt: 

- Wim Hompes: architect in de arm genomen, plan kan worden 

ingediend bij de gemeente. Het betreft woningbouw op zijn 

terrein aan de stationsweg. 

- Henk Houben: armoede bestrijding; er is hiervoor een kast 

aangeschaft om producten  in te kunnen doen (maandverband 

e.d.) die gepakt kunnen worden.  

- Henk Houben: Geen concurrerende horeca, er mag alles gedaan 

worden zolang het maar binnen is. Er hiervoor dan geen 

vergunning nodig. De horecavergunning is weer verlengd. 

 

9) Sluiting: Erica sluit de vergadering om 21.30uur 

 

 

 


